
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/10901.

Benyújtás dátuma: 2020-06-07 22:29

Parlex azonosító: ORZBTJNM0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Mesterházy Attila (MSZP), Dr. Szakács László (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem kapnak a gyógyszerészek bruttó 500.000 Ft
juttatást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Vitán felül áll, hogy mindenkit elismerés illet, akik a Covid-19 vírus elleni védekezés első 
vonalaiban, legfőképpen az egészségügyben és az egészségügyi ellátásban dolgoztak.

Az ő munkaterhük nem mérhető kizárólag a vírusjárvány többletellátási igényével, el kellett látniuk 
az emellett megjelenő, nem a Covid-19-cel összefüggésben megjelenő megbetegedéseket, 
betegeket, pácienseket.

Nem kétséges, hogy a gyógyszerészek is kiemelten kivették a részüket ebből a feladatból, mégis az 
EMMI által készített előterjesztésben a lakossági gyógyszerellátást biztosító gyógyszerészek és 
(szak)asszisztensek még szerepeltek, azonban a végső döntés meghozatala során a juttatásban 
részesülők listájáról lehúzásra kerültek, így nem kapnak egyszeri bruttó 500.000 Ft juttatást.

Ennek az oka eddig ismeretlen.

Mindezekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

Miért nem kapnak a gyógyszerészek és a szakasszisztensek egyszeri bruttó 500.000 Ft juttatást a 
többi egészségügyi dolgozóhoz hasonlóan?

Ön szerint mennyivel kellett volna többet tenniük, hogy az EMMI ilyen módon is elismerje a 
munkájukat?

Milyen objektív és szubjektív okok vezettek ehhez a döntéshez?

Egyéb forrásból kapnak-e hasonló juttatást a gyógyszerészek és a szakasszisztensek? Ha igen mikor



és mennyit?
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